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„Science is made by men,  
a self-evident fact that is far too often forgotten.” 

Werner Heisenberg 

Bemutatkozás 

Enyingi Vera Atala vagyok, az ELTE TTK fizikus mesterszakának másodéves hallgatója. Az 

alapszakos tanulmányaimat 2010-ben kezdtem szintén az ELTE TTK-n. 

Elsőéves koromtól kezdve aktív tagja vagyok a fizika szakterületnek: egy évig a Mafihe 

ELTE Helyi bizottságának programfelelőse voltam, ezután pedig két éven át országos 

programfelelősként tevékenykedtem. Két évig voltam mentor, és gólyaévem végén 

képviselőnek is megválasztottak, és az azóta az elmúlt négy évben képviselőként is részt 

vettem az önkormányzat életében.  

Célok 

Az elkezdett, illetve ígért feladatokat mindenképpen szeretném folytatni: ilyen a 

tudományos pályázat átalakítása, egyértelművé tétele a visszajelzések alapján, a tutori illetve 

honorácior rendszer kialakítása, valamint a jövő évre ígért előadássorozat szervezése. 

Tutori rendszer, honorácior státusz 

A tutori és honorácior rendszerhez még egyeztetésre lesz szükség, de legutóbbi 

információim szerint az ELTE vezetése is szeretné ezt a két rendszert minden karon 

egységesen fellendíteni egy általuk kezdeményezett, egységes, az HKR általános részében 

történő változtatással. Ebben az esetben is fontos, hogy a kari igényeket pontosan felmérjük, 

illetve a pályázatokat is a lehető legjobban előkészítsük, a hallgatókkal megismertessük a 

lehetőségeket. Itt segítségünkre lehet a Tehetséggondozási Jelentés, ami az év végén, a jövő 

év elején fog elkészülni, a tehetséggondozásban részt vevő oktatók, kari és egyetemi vezetők, 

hallgatók véleményének feltárásával.  

Tudományos pályázatok 

A tudományos pályázatokkal kapcsolatban amit mindenképpen át szeretnék alakítani a 

szociális elnökhelyettessel közösen, az a pontrendszer illetve az igazolások rendszere. Jelen 

pillanatban a pályázat nem tér ki olyan tevékenységek pontozására, amik a valóságban 

sokszor előfordulnak, és szükség lenne egy pontszám megállapítására hozzájuk, hogy ne a 

bíráló szubjektív véleményére legyen bízva (pl. országos, illetve csapatverseny, 

konferenciákon adott különdíjak, idegen nyelvű versenyek). Aggályos továbbá az „azonos 

munkákra egyszer adható pont” elve, hiszen ennek megállapítása is nehézkes. A 

legegyszerűbben megoldható probléma pedig az igazolásokkal szemben támasztott 
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elvárások pontos lefektetése, példákkal ismertetve. A jobban definiált feltételek 

mindenképpen megkönnyítenék nem csak a pályázók, de a bíráló(k) dolgát is. 

Jelenlegi állapotában a pályázat felülete és az egyszemélyes bírálás lehetetlenné teszi a 

kiírásban szereplő részt, ami a pályázatok egymással, illetve korábbi években leadott 

pályázatokkal való összehasonlítását írja le. Ez véleményem szerint nagyon rossz gyakorlat, 

mindenképpen változtatni szeretnék rajta a lehetőségekhez mérten. 

Itt fontosnak érzem megemlíteni, hogy két egyetemi tudományos pályázat is kiírásra kerül 

nemsokára, amikre szintén fontos felhívni a hallgatók figyelmét, illetve figyelembe kell őket 

venni a jövőben. 

Tudományos programok 

A programok fellendítésére felütésként mindenképpen valami meglehetősen nagy ívű, 

látványos és kikerülhetetlen kezdeményezés kellene. Erre lenne jó keret a Fény Nemzetközi 

Éve 2015-ben. A jelenlegi, még formálódó ötletem szerint itt mind oktatói, mind hallgatói 

előadásokkal mutatnánk be a kar sokszínűségét, amik rendszeres időközönként lennének 

megrendezve. További ötleteket szívesen várok, mind a program kivitelezése, mind az 

előadók ajánlása szempontjából. Ezen felül kisebb, specifikusabb, szakterületi, vagy több 

szakterületet összefogó programok is létre jöhetnének. Azonban ezekhez mindenképpen egy 

komolyabb, teljes tudományos csoportra lenne szükség. Adott esetben nem zárkóznék el egy 

tudományos bizottság, de legalábbis egy kicsit „delegáltabb” csoport létrehozásától sem. 

A Záró Küldöttgyűlés alatt kapott véleményeket ezúton is köszönöm mindenkinek. Az ott 

jelzett problémákon mindenképpen szeretnék javítani, úgy érzem, ezek nem olyan dolgok, 

amiket odafigyeléssel ne lehetne megoldani, illetve a jövőben is várom a véleményeket (akár 

névtelen módon is), hiszen csak így lehet változtatni, és fejlődni. Szeretném itt is kérni a 

szakterületi koordinátorokat, hogy a legközelebbi Szakterületi Bizottsági ülésükre legyenek 

szívesek meghívni, hogy ott kapcsolatot tudjak kezdeményezni az új képviselőgárdával, 

illetve a fent említett feladataimhoz az ő specifikus véleményüket is pontosan figyelembe 

tudjam venni. 

Mivel a következő félévben (remélem) tanulmányaim végére érek, szeretném elkezdeni a 

következő tudományos biztos felkutatását, és felkészítését. 

Bármilyen, pályázatommal kapcsolatos kérdéssel forduljatok hozzám bizalommal! 
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